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HSBC Bank (China) Company Limited
Date
Language Option 语言选择
HSBC GBA SOUTHBOUND WEALTH MANAGEMENT CONNECT SERVICE APPLICATION FORM
Note: unless otherwise defined in this Form, capitalised terms used in this Form have the same meaning as in the Terms and Conditions for HSBC China GBA Northbound Wealth Management Connect Service.
Your Personal Details
Title
Mr
Ms
Others, please specify
Surname (English or PinYin)
First Name in Chinese
Identification 
Document Type
Given Name (English or PinYin)
Identification 
Document Number
2nd Generation Chinese Resident  ID Card Number
CNY Settlement Account Type I
Account Number
GBA Southbound WMC Individual
Quota Request(RMB)  
Please note: The individual investor quota for each investor is RMB 3 million. If an investor simultaneously selects both an eligible bank and a participating securities company for investment, the individual investor quota allocated between the eligible bank and the participating securities company will each be RMB 1.5 million. Please select your investment quota according to your preferred investment channel.
3 million （Bank only）
1.5 million (Bank + Securities Company)
大湾区理财通 
南向通个人额度（人民币） 
请注意：“跨境理财通”业务试点对单个投资者实行额度管理，投资额度为300万元人民币。投资者同时选择银行和证券公司渠道进行投资的，两种渠道投资额度各为150万元人民币。请根据您的投资渠道选择适用的额度。  
 300万（仅银行）
150万（银行+证券公司）
Customer Declaration
1.         I hereby apply for HSBC GBA Southbound Wealth Management Connect Service (the “WMC Service”) and confirm my CNY Settlement Account Type I shall be considered and referred to as my Wealth Management Connect Remittance Account (the “WMC Remittance Account”) for the purpose of the WMC Service. I confirm that all information given above is correct and complete, and authorize the Bank to confirm this from any legal source the Bank may choose. I understand that the WMC Service cannot be put into use until my application and the required information and materials have been examined and considered by the Bank as complete and acceptable. I confirm that I will notify the Bank immediately in writing of any change to my information as stated above.
2.         I have received, read and understood the Terms and Conditions for HSBC GBA Southbound Wealth Management Connect Service and other terms and conditions that apply to the WMC Service (collectively, the “Terms”), and agree to be governed by them. 
3.         I confirm and undertake that I meet all eligibility requirements prescribed by the Bank, and any laws and regulatory requirements issued by any authority, whether in or outside Mainland China, with which must be complied from time to time for the WMC Service (“Applicable Requirements”), including but not limited to have:
(a)         full capacity for civil conduct;
(b)         household registration in any 9 Mainland GBA Cities* or have paid social security or personal income tax for two consecutive years in any 9 Mainland GBA Cities;
(c)         at least two years' investment experience and the net value of household financial assets at the end of last three months is no less than RMB 1 million, or the value of household financial assets at the end of last three months is no less than RMB 2 million, or my average annual income no less than CNY4 hundred thousand for the past 3 years.
*The Mainland GBA Cities refer to nine Mainland China municipalities within GBA: Guangzhou, Shenzhen, Zhuhai, Foshan, Huizhou, Dongguan, Zhongshan, Jiangmen and Zhaoqing in Guangdong Province (“Mainland GBA Cities”). 
4.         I confirm that: 
(a)         I have not registered Wealth Management Connect service at any other mainland banks or through a securities company only; 
(b)         my Wealth Management Connect Investment Account (the “WMC Investment Account”) will be opened with the Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, and my WMC Investment Account will be used for the purpose of the WMC Service;
(c)         I will inform the Bank immediately of any change in my status that affects my eligibility to use the WMC Service;
(d)         I will comply with all Applicable Requirements for my use of the WMC Service (which are subject to change from time to time without prior notice);
(e)         I will not use the WMC Service in any way that is illegal;
(f)         I understand the risks relating to the WMC Service (including those as set out in Appendix 1 of the Terms and Conditions for HSBC GBA Southbound Wealth Management Connect Service) and I am willing to undertake those risks;
(g)         I understand the Terms do not disclose all the requirements and features of the WMC Service or Applicable Requirements or all the applicable risks when I use the WMC Service;
(h)         I understand the rules and procedures relevant to transactions in Hong Kong S.A.R. wealth management product market, and will consider my own circumstances before making investment decisions;
(i)         I understand that my WMC Remittance Account is opened and maintained with the Bank in Mainland China and is paired with my WMC Investment Account for cross-boundary fund remittance under the WMC Service, while my WMC Investment Account is opened and maintained with a cooperating bank in Hong Kong S.A.R. for investment in Hong Kong S.A.R.;
(j)         I acknowledge that the Terms are my agreement with the Bank for my WMC Service. The operation of my WMC Investment Account is subject to the terms and conditions applicable to such account provided by a cooperating bank in Hong Kong S.A.R.;
(k)         I understand the funds remitted from my WMC Remittance Account into my WMC Investment Account under the WMC Service shall be subject to close loop management, and I cannot effect cross-boundary remittance between the aforesaid accounts for any other purpose; 
(l)         I understand that cross-boundary fund remittance between my WMC Remittance Account and my WMC Investment Account shall be conducted in RMB only and is subject to any aggregate and individual investor quota imposed by the Applicable Requirements and your requirements from time to time;
(m)   I understand the eligible investment products under the WMC Service can only be purchased by the funds that are owned by myself, and I will not make any investment for the benefit of any other person or by raising funds from any other person or by using any other fund that is not owned by myself;
(n)         I confirm and undertake that I will not authorize any third party to operate my accounts;
(o)         I understand the funds remitted from my WMC Remittance Account into my WMC Investment Account under the WMC Service and the eligible investment products purchased under the WMC Service cannot be used for cash withdrawal, pledging, leveraging and providing a guarantee or security;
(p)         Before proceeding with the first outward remittance of the investment principal by me under the WMC Service, the Bank will report the “cross-boundary wealth management connect filing information” for me in accordance with the Applicable Requirements, and the Bank shall proceed with the funds remittance under the WMC Service for me only after successful reporting;
(q)         I confirm and undertake that I have not been and will not be involved in any money laundering, terrorist financing or tax evasion activities;
(r)         if I am in breach of any Applicable Requirement (such as the funds in my WMC Remittance Account are mistakenly transferred to an account in breach of the Applicable Requirements), I will rectify the mistake by taking such actions as requested by the Bank (which may include depositing funds into my WMC Remittance Account); 
(s)         I am responsible for all costs, expenses and taxes incurred in connection with the WMC Service and agree to indemnify the Bank on demand from and against all costs, and expenses and taxes which the Bank may incur in connection with the WMC Service;
(t)         I understand the Bank is not responsible for advising on or handling any tax issues in connection with the WMC Service, and I understand the Bank does not provide any service or assistance in relation to tax;  
(u)         all the information provided by me in connection to the WMC Service is, and remains, true, accurate, correct and complete;
(v)         I will immediately notify the Bank in writing if my WMC Investment Account is suspended, terminated or otherwise changed in a way which may affect the WMC Service; 
(w)         I will provide the Bank with such information and documents as the Bank may request from time to time for the purpose of verifying my identity under the WMC Service;
(x)         The Bank can liaise with, and rely on information provided by, the cooperating bank in Hong Kong S.A.R. that opened my WMC Investment Account for the purpose of verifying my identity and my WMC Investment Account under the WMC Service; and
(y)         I confirm the above declarations are true, correct and valid, and I understand in case of any misrepresentation is found, the Bank shall have full discretion to suspend or terminate my use of the WMC Service in accordance with the Terms. 
5.         I acknowledge and agree the Collection and Use of Customer Information clause in the Bank's General Terms and Conditions (for Personal Account Holders) (https://www.hsbc.com.cn/content/dam/hsbc/cn/docs/document-download/general-terms-conditions.pdf) and privacy policy set out in Personal Information and Privacy Protection Policy (https://www.hsbc.com.cn/en-cn/help/mandatory-info/#privacy-and-security), and  authorize the Bank to collect, use or otherwise process my basic personal information, personal identity information, account information, financial transaction information, and property information (“my information”) in accordance with the above mentioned clauses for the purpose of the WMC Service and/or to comply with Applicable Requirements.
        I hereby specifically consent and authorize the Bank, for the purpose of the WMC Service and/or to comply with ApplicableRequirements:
(a)         to process my personal identity information, account information, financial transaction information, and property information; 
(b)         to share my information with the cooperating bank in Hong Kong S.A.R. that opened my WMC Investment Account; and
(c)         to share my information with any member of the HSBC group and any authorities.
I agree the Bank may retain my Information for such period of time as necessary for the purpose of providing the WMC Service and/or fulfilling statutory obligations and as the Bank reasonably considers appropriate to comply with Applicable Requirements.
I acknowledge that I may, by contacting the Bank through the channels prescribed in Personal Information and Privacy Protection Policy, exercise my rights in respect of my information. In respect of my information shared to the cooperating bank in Hong Kong S.A.R. that opened my WMC Investment Account, I acknowledge that I may contact the cooperating bank in Hong Kong S.A.R. through the channels disclosed in its website. The list of cooperating bank is available under the “Greater Bay Area” page on the Bank's official website (https://www.hsbc.com.cn/gba/).
I understand that this clause does not limit the Bank's rights to use, process and share my information for other purposes under the General Terms and Conditions (for Personal Account Holders) and the Personal Information and Privacy Protection Policy.
If the provision of the Service by the Bank falls short of your expectations, you can contact our Greater Bay Area customer service hotline 4009203827 for complaint and feedback. You can also find other complain channels on the Bank's website (www.hsbc.com.cn).
客户声明
1.         本人特此申请汇丰大湾区理财通南向通服务（“理财通服务”），并确认本人的人民币I类结算账户应被视作及指定为理财通服务项下本人的理财通汇款账户。本人确认上述所提供的信息真实、完整，并授权银行可以选择任何合法途径对其进行确认。本人理解仅在本人的申请和所需的信息和资料经银行审核认为完整且可接受后，理财通服务方可启用。本人确认如本人的上述信息发生任何变更，本人将立即书面通知银行。
2.         本人已接收、阅读并理解《汇丰大湾区理财通南向通服务条款及细则》以及其他适用于理财通服务的条款和条件（统称“有关条款”），并同意受其约束。
3.         本人确认并承诺本人符合银行订明的所有资格要求，以及就理财通服务须不时遵守的内地或境外任何机关颁布的任何法律及监管要求（“适用规定”）订明的资格要求，包括但不限于：
(a)         具有完全民事行为能力；
(b)         具有大湾区内地9市*户籍或在大湾区内地9市连续缴纳社保或个人所得税满2年；
(c)         具有2年以上投资经历，且满足最近3个月家庭金融净资产月末余额不低于100万元人民币，或者最近3个月家庭金融资产月末余额不低于 200万元人民币，或者最近3年本人年均收入不低于人民币40万元。
*大湾区内地城市指粤港澳大湾区范围内的九个内地城市：广东省内的广州、深圳、珠海、佛山、惠州、东莞、中山、江门和肇庆（“大湾区内地9市”）。
4.         本人确认：
(a)         本人未在其他内地银行或者选择仅通过证券公司办理理财通服务；
(b)         本人将在香港上海汇丰银行有限公司开立理财通投资账户，本人的理财通投资账户将用于理财通服务；
(c)         如本人情况有任何变动会影响本人使用理财通服务的资格，本人会立即告知银行；
(d)         本人将遵守使用理财通服务的所有适用规定（其可能在未经事先通知的情况下不时更改）；
(e)         本人不会以任何不合法方式使用理财通服务； 
(f)         本人理解与理财通服务相关的风险（包括《汇丰大湾区理财通南向通服务条款及细则》附录1中所载的风险），并且本人愿意承担该等风险；
(g)         本人理解有关条款并未披露理财通服务或适用规定的所有要求及特点，或使用理财通服务的所有适用风险；
(h)         本人理解香港理财产品市场的有关交易规则及程序，并将考虑自身情况作出投资决定；
(i)    本人理解，本人的理财通汇款账户于内地银行开立并维持，与本人的理财通投资账户配对，用于理财通服务项下的跨境资金汇款，而本人的理财通投资账户于香港合作银行开立并维持，用于在香港投资；
(j)         本人确认相关条款为本人与银行就理财通服务订立的协议。本人理财通投资账户的操作应遵守香港合作银行规定的适用于该等账户的条款及条件；
(k)         本人理解在理财通服务项下从本人的理财通汇款账户汇入理财通投资账户的资金应受限于闭环管理，且本人不得以任何其他目的在前述账户之间进行跨境汇划；
(l)         本人理解本人的理财通汇款账户与理财通投资账户之间进行的跨境资金汇划仅应以人民币进行，并且受限于适用规定和银行要求不时施加的任何总额度和单个投资者额度；
(m)   本人理解仅可使用自有资金购买理财通服务项下的合资格的投资产品，并且本人不会代他人理财、募集他人资金或使用其他非自有资金进行投资；
(n)         本人确认并承诺不会授权任何第三方操作本人账户；
(o)         本人理解在理财通服务项下从本人理财通汇款账户汇入本人理财通投资账户的资金，以及在理财通服务项下购买的合资格的投资产品不得用于提现、质押、杠杆以及提供保证或担保；
(p)         本人确认并同意，银行为本人办理理财通服务项下投资本金首次汇出前，银行将按照适用规定为本人录入“跨境理财通业务备案信息”，录入成功后方可为本人办理理财通服务项下的资金汇划业务；
(q)         本人确认并承诺本人未涉及也不会涉及任何洗钱、恐怖融资或逃税行为；
(r)         若本人违反了任何适用规定（如本人的理财通汇款账户内的资金被错误转账至违反适用规定的账户），本人将会采取银行要求的该等措施以纠正错误（可能包括将资金转回本人的理财通汇款账户）；
(s)         本人将承担与理财通服务相关的所有费用、开支与税款，本人同意应银行要求就银行可能产生的与理财通服务相关的所有费用、开支与税款向银行做出补偿；
(t)         本人理解银行不就理财通服务相关的税务问题提供建议或进行处理，并且本人理解银行不会提供任何与税务有关的服务或协助；
(u)         本人提供的与理财通服务有关的所有信息为，并应持续为真实、准确、正确及完整；
(v)         若本人的理财通投资账户被暂停服务、终止或以其他可能影响理财通服务的方式变更，本人将立即书面通知银行；
(w)         本人将向银行提供银行可能不时要求的信息及资料，以在理财通服务项下核实本人的身份；
(x)         银行可与本人开立理财通投资账户的香港合作银行联络并依赖其提供的信息，以在理财通服务项下核实本人的身份及理财通投资账户；及
(y)         本人确认上述声明真实、准确、有效，本人理解若有任何不实，银行应有充分的酌情决定权根据相关条款暂停或终止本人使用理财通服务。
5.           本人确认并同意银行《一般章则条款（个人账户适用）》（https://www.hsbc.com.cn/content/dam/hsbc/cn/docs/document-download/general-terms-and-conditions-cn.pdf）项下的收集及使用客户信息条款及《个人信息及隐私保护政策》（https://www.hsbc.com.cn/help/mandatory-info/#privacy-and-security），并授权银行为理财通服务和/或遵守适用规定之目的，根据上述条款收集、使用或以其他方式处理本人的个人基本资料、个人身份信息、账户信息、金融交易信息和财产信息（“本人信息”）。
     本人在此特别同意并授权银行，为理财通服务和/或遵守适用规定之目的：
(a)         处理本人的个人身份信息、账户信息、金融交易信息及财产信息；
(b)         向本人开立理财通汇款账户的香港合作银行共享本人信息；以及
(c)         向任何汇丰集团成员或任何监管机构提供本人信息。
本人同意银行可在为提供理财通服务和/或履行法定义务所必要的银行合理认为适当的时间内保存本人信息，以符合适用规定。
本人确认可以通过《个人信息及隐私保护政策》披露的渠道与银行联系，行使本人信息相关权利；就向开立本人理财通汇款账户的香港合作银行共享的本人信息，可以通过该等香港合作银行的网站所披露的渠道联系香港合作银行。香港合作银行清单可以通过银行官方网站粤港澳大湾区页面（https://www.hsbc.com.cn/gba/）查询。
本人理解本条款并不限制银行根据《一般章则条款（个人账户适用）》及《个人信息及隐私保护政策》为其他目的使用、处理、分享本人信息的权利。
如银行向您提供的理财通服务未能符合您的期望，您可联系汇丰大湾区客户服务热线4009203827进行投诉和建议。其他投诉渠道信息，您可登录银行网站www.hsbc.com.cn查询。
Customer signature
客户签署
S.W.
S.V.
For Bank Use Only
Staff ID
Account Opening Bank Name
Account Opening Bank Code
Customer Number
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